
 

 
 
FolketiŶgets SuŶdhedsudvalg har deŶ ϯϭ. ŵarts ϮϬϮϭ stillet følgeŶde spørgsŵål Ŷr. 
ϭϬϱϴ ;Alŵ. delͿ til suŶdhedsŵiŶistereŶ, soŵ herŵed ďesvares. Spørgsŵålet er stillet 
efter øŶske fra JaŶe HeitŵaŶŶ ;VͿ. 
 
Spørgsŵål Ŷr. ϭϬϱϴ:  
”KaŶ ŵiŶistereŶ oplyse, hvorŶår SuŶdhedsstyrelseŶs aŶďefaliŶger på svaŶgreoŵrådet 
ďliver offeŶtliggjort?” 
 
Svar: 
SuŶdhedsstyrelseŶ er ved at revidere aŶďefaliŶgerŶe for svaŶgreoŵsorgeŶ og udar‐
ďejde aŶďefaliŶger til orgaŶiseriŶg af fødeoŵrådet. Når aŶďefaliŶgerŶe koŵŵer, vil 
jeg iŶdkalde partierŶe og præseŶtere det suŶdhedsfaglige set‐up, soŵ vil daŶŶe 
gruŶdlaget for, hvad der suŶdhedsfagligt kaŶ styrkes på fødselsoŵrådet. 
 
 
 
 

Med veŶlig hilseŶ 
 
 
 
 
 

MagŶus HeuŶiĐke      /      SigŶe Struďerga 
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